
АННОТАЦИЯ 

Социологический анализ белорусской рок-музыки: состояние и новые 

тенденции развития/Алымова Татьяна Александровна; Факультет философии и 

социальных наук, Кафедра социологии; науч. рук. А.Н. Данилов. 

Объект дипломной работы: белорусская рок-музыка. Предмет - участие 

белорусской рок-музыки в системе белорусского шоу-бизнеса. Цель 

дипломной работы: провести анализ развития и состояния белорусской рок-

музыки и рассмотреть её в системе шоу-бизнеса Беларуси. 

Рок-музыка является одним из прогрессивных двигателей культурной 

жизни страны. Это один из методов влияния на социокультурные, а также 

политические процессы. Культура в целом и шоу-бизнес в частности – это та 

сфера, благодаря которой можно создать благоприятный имидж страны, как на 

международной арене, так и среди своих граждан. Рок-музыка  может 

рассматриваться как потенциальный двигатель шоу-бизнеса Беларуси.  
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ANNOTATION 

Sociological analysis of Belarusian rock music: the state and new trends of 

development / Alymova Tatyana Aleksandrovna; Faculty of Philosophy and Social 

Sciences, Department of Sociology; scientific director A.N. Danilov. 

The object of the thesis: Belarusian rock music. The subject is the 

participation of Belarusian rock music in the Belarusian show business. The aim of 

the thesis: to analyze the development and condition of Belarusian rock music and to 

consider it in the show business system of Belarus. 

Rock music is one of the progressive engines of the cultural life of the country. 

This is one of the methods of influence on sociocultural as well as political processes. 

Culture in general and show business in particular is the sphere through which it is 

possible to create a favorable image of the country, both on the international scene 

and among its citizens. Rock music can be considered as a potential engine of show 

business in Belarus. 
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